
Datum jednání: 12. 10. 2022 od 14.00 hod. 
Místo jednání: zasedací místnost MěÚ Nepomuk 
 

PREZENČNÍ LISTINA – členové komise památkové péče 

 

Jméno a příjmení Funkce Přítomnost 

PhDr. Pavel Kroupa Předseda KPP ANO 

Mgr. Alena Aubrechtová Členka KPP ANO 

Mgr. Šárka Balvínová Kasalová Členka KPP NE 

Tomáš Karel Člen KPP NE 

Mgr. Tomáš Kofroň Člen KPP NE 

Bc. Lukáš Mácha Člen KPP NE 

Mária Rašínová Členka KPP ANO 

Ing. Monika Vraštilová Členka KPP NE 

Eva Járová Honsová Tajemnice KPP ANO 

 

Ze zasedání se omluvili následující členové Komise památkové péče (dále „KPP“): 

Tomáš Karel, Tomáš Kofroň, Lukáš Mácha, Šárka Balvínová Kasalová. 

Hosté: Ing. Ivana Šiftová – tajemnice úřadu, Bc. Jaroslav Samek – vedoucí odboru VŽP, 

Dana Větrovcová – referent odboru VŽP 

 

Komise není usnášeníschopná, je přítomna méně než polovina členů (4 z 9).  

 

1. Zahájení 
 
Předseda KPP Pavel Kroupa zahájil jednání KPP ve 14.00 hod. 

Předseda komise památkové péče v úvodu pozdravil a přivítal všechny přítomné, vyjádřil 
poděkování za spolupráci zástupcům zdejšího stavebnímu úřadu a následně přednesl návrh 
programu jednání.  
 
Návrh programu jednání: 

1. Zahájení, kontrola plnění usnesení 
2. Podněty projednané per-rollam 
3. Zpráva zástupce st. památkové péče o probíhajících obnovách památek 
4. Různé 

 
K  návrhu programu jednání nebyl vznesen žádný pozměňující návrh. 

 

 



2. Podněty projednané per rollam 
 
Předseda komise shrnul vyjádření a stanoviska Komise památkové péče projednaná a 
schválená korespondenčně prostřednictvím e-mailové konference: 

1) Stanovisko k návrhu Územní studie U Daliborky 
2) Stanovisko ke změně střešní krytiny domu U Potoka, e.č. 24 
3) Vyjádření k novostavbě přístřešku u domu Zelenohorská 61 
4) Vyjádření k novostavbě garáže u domu J. J. Ryby 478 
5) Vyjádření k výměně oken u domu J. J. Ryby 181 
6) Vyjádření k novostavbě rodinného dvojdomku na parc. č. st. 290 na Nábřeží 
7) Vyjádření k instalaci střešních oken na městský dům nám. A. Němejce 130 
8) Vyjádření ke stavebním úpravám domku J. Kubíka 110 
9) Vyjádření k rekonstrukci a osazení vikýřů na městský dům Plzeňská 159 

 
Se zástupci stavebního úřadu bylo dohodnuto, že všechna vyjádření KPP budou zasílána na 
odbor VŽP k rukám p. Silovské. 
 
 

3. Zpráva zástupce st. památkové péče o probíhajících obnovách památek 
 
Zástupce státní památkové péče Eva Járová Honsová ve stručnosti informovala o 
probíhajících obnovách nemovitých kulturních památek v katastru města Nepomuk. O 
obnově architektonických štukových prvků na bývalé kapli Božího těla podrobně informoval 
Pavel Kroupa (z pozice OEDIS NPÚ ÚOP v Plzni). 
Proběhla diskuze zúčastněných o aktuálním stavu zámku Zelená Hora a o memorandu 
týkajícím se obnovy zámku. 
 
 

4. Různé 
 
Zástupci odboru výstavby a životního prostředí informovali všechny přítomné o nejnovějším 
přístupu úřadů k instalaci fotovoltaických panelů na stavby. Podle návrhu nové legislativy by 
se již neposuzoval vzhled staveb. Přítomní diskutovali nad možnostmi ovlivnit podobu 
nemovitostí např. v nepomuckém historickém jádru. Bylo řečeno, že možnosti územního 
plánování jsou omezené a že k problematice FVE byla vydána metodika NPÚ. 
Dále tajemnice úřadu nadnesla téma „staré školy“, původní piaristické koleje, na nám. A. 
Němejce a jejího budoucího využití. O obnově a vhodném využití této budovy proběhla 
diskuze. 
 

Předseda KPP Pavel Kroupa poděkoval všem za účast a ukončil jednání v 15.30 hod. 
 
 

Zapsali: Eva Járová Honsová a Pavel Kroupa 
 


